
 

Kolejní rada 
 Koleje a Menza, Česká Zemědělská Univerzita v Praze 6 – Suchdol 

 

 

    

V Praze dne 16. 1. 2013 

Zápis 

ze dne 16. 1. 2013 
 

Přítomni: Ing. Lukáš Kaplan, Bc. Michal Hladík, Bc. Šimon Jandl, Bc. Dalibor Mondek, Vojtěch 

Kubečka, Šimon Vlásenko, Bc. Helena Müllerová, Ing. Zlata Holečková, Andrea Formánková 

Zasedání vedli: Ing. Lukáš Kaplan 

      Bc. Michal Hladík 

 

Program: 

- Schválení zápisu minulého zasedání 

- Volba předsedy a místopředsedy KR 

- Informace ke Kolejnímu řádu 

- Úprava Volebního a jednacího řádu KR 

- Různé 

 

Volba předsedy a místopředsedy KR:  

Z důvodu ukončení členství Ing. Lukáše Kaplana v KR, proběhla volba nového předsedy. 

Navrženými kandidáty byli Bc. Michal Hladík, Vojtěch Kubečka a Bc. Dalibor Mondek. V tajném 

hlasování byl předsedou zvolen Bc. Michal Hladík počtem 6 hlasů. Vojtěch Kubečka získal 1 hlas, Bc. 

Dalibor Mondek 2 hlasy. 

Kandidáty na post místopředsedy KR byli navrženi Bc. Dalibor Mondek a Bc. Šimon Jandl. 

Místopředsedou byl zvolen Bc. Šimon Jandl se ziskem 6 hlasů. 

 

Informace ke kolejnímu řádu:  

V následujících dnech se vedení KR schází s vedením KaM, legislativní komisí ČZU a právním 

oddělením s cílem úprav kolejního řádu a jeho následným schválením Akademickým senátem ČZU 

v Praze. 

 

Úprava Volebního a jednacího řádu KR:  

Byla projednána a schválena změna Volebního a jednacího řádu KR v článku 2, bodu 2, 

s návrhem tento bod: „Počet členů KR musí být vždy lichý“ zrušit. 

 

Různé:  

Členové KR byli informováni o umístění elektrické trouby ve 2. patře koleje A, o níž bylo 

v prosinci 2012 jednáno s vedoucím provozu koleje A Ing. Vladimírem Vojtou. 

Byla vznesena žádost Ing. Vladimíra Vojty ohledně součinnosti v informování o využívání 

skříněk na chodbách koleje A. Jako řešení bylo navrženo využití e-korespondence ubytovaným. 

Bc. Šimon Jandl žádal o umístění košů na tříděný odpad do kuchyněk na kolejích. 

Dále upozornil na již možné podávání žádostí o ubytování na koleji pro příští akademický rok, 

o kterém by bylo zapotřebí dát více vědět (např. emaily ubytovaným, plazmové televizory, 

nástěnky…). 

 

Zapsal: Bc. Michal Hladík 


